
Bestyrelsesmøde nr. 3 
Bredballe Strand Beboerforening 

18. september 2017 klokken 19 hos Lene Vinther  

 

Deltagere: 

Jesper Aagaard Brønsvigvej 1,   81715333 jaa@jaaejendomme.dk 

Torben Christensen Rosenvænget 4  toc@goodfood.dk 

Henning Zacho Larsen Stejlbjergparken 23 51224538 zacholarsen@hotmail.com 

Ole Harrit  Strandvejen 40 20166095 ole@harrit.org  

Susanne Schau Selsbjergvej 14  susanne.schau@nordea.dk 

Lene Vinther  Selsbjergvej 26B  lehlogn@gmail.com 

 

Carsten Mortensen havde sendt afbud. 

Ingrid deltog i bestyrelsesmødet. 

 

Dagsorden: 

1) Referat fra sidste møde den 09.05. 2017 

Der var ingen bemærkninger. 

 

2) Foreningens logo. 

Der blev fremlagt nye udkast til foreningens logo, og der var enighed om, hvilket der skulle vælges. 

Logoet bliver lagt ind på foreningens hjemmeside (Lene). 

 

3) Strandvejsprojektet 

Ole orienterede om såvel chikaner som projekt 2. til 3. tunnel. 

Han henviste dels til de udsendte mødereferater, så vel som til den positive avisomtale. 

Der er god gang i processen, og kommunen har bevilliget de nødvendige midler. Vi afventer heref-

ter konkret udspil fra kommunen. 

 

4) Manglende respekt for friholdelse af fortove samt parkering på cykelfelter. 

Ole havde gået den pågældende strækning og noteret, hvilke ejendomme der ikke overholder gæl-

dende regler. Han havde orienteret kommunen herom. Der var enighed om, at foreningen ikke 

skulle agere politi, men at henvendelse til ejerne skulle ske via kommunen.  

Parkering på cykelstien ud for slagterens forretning blev drøftet. 

Susanne ville rette henvendelse til Tom Munkholm desangående. Det var opfattelsen, at sidst-

nævnte havde forståelse for problemerne. Forskellige muligheder for løsning af problemet drøfte-

des.  

Endvidere drøftedes trafikforholdene under 2. tunnel – herunder om den gældende regel for for-

kørsel burde vendes om. Spørgsmålet tages op ved en senere lejlighed. 

 

5) Strandstien 

Det tilbagevendende problem med manglende passage visse steder blev drøftet.  

Forskellige løsningsforslag fremkom. 

Der var enighed om, at sagen skulle tages op i det nye år. 

 

6) Medlemskab af foreningen 

mailto:susanne.schau@nordea.dk
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Der var enighed om, at det var helt afgørende, at foreningen fik flere medlemmer med henblik på 

at have den legitimitet overfor kommunen m.m., som var nødvendigt. 

Der var ligeledes enighed om, at tidspunktet for at øge medlemstallet p.t. måtte være optimalt 

p.g.a. den store omtale, foreningen har fået i pressen og de resultater, som er tilvejebragt. 

Efter forskellige drøftelser var der enighed om, at hvert bestyrelsesmedlem skulle skaffe mindst 10 

medlemmer via kontakt til venner/ bekendte/ naboer. 

Det burde være tilstrækkeligt at få navn, adresse og mailadresse af de pågældende, hvorefter vi 

kan indmelde medlemmerne i foreningen. 

Den nuværende indmeldelsesprocedure på hjemmesiden er for kompliceret.  

Lene og Susanne vil undersøge, om vi kan nøjes med de anførte oplysninger og, så snart det er klar-

lagt, orienterer os derom, så vi kan gå i gang med at skaffe nye medlemmer.  

 

7) Ekstraordinær generalforsamling. 

Denne blev aftalt til den 30. oktober klokken 19 i sognegården. 

Generalforsamlingen til endelig vedtagelse af vedtægtsændringerne skal indkaldes med 14 dages 

varsel. 

Jesper Aagaard vil snarest reservere sognegården og give Henning besked herom, når det er sket. 

Henning vil indsætte en annonce i Ugeavisen med indkaldelse til generalforsamlingen. 

Vi holder bestyrelsesmøde umiddelbart efter generalforsamlingen. 

 

8) Hjemmesiden 

Der var enighed om, at hjemmesiden var blevet væsentligt forbedret. Den kunne stadig ikke Goog-

les, men det forventes at blive løst i nærmeste fremtid. 

Henning ville lave referat fra generalforsamlingen den 29. marts, som ligeledes skulle lægges ind på 

hjemmesiden sammen med de øvrige referater. 

Der var enighed om, at det ville være en god ide at lægge tegningerne over udkast til chikanerne på 

Strandvejen ind på hjemmesiden.  

 

9) Eventuelt 

Ingen bemærkninger.  

Næste bestyrelsesmøde: 

Den 30. oktober 2017 umiddelbart efter generalforsamlingen. 

 


